
 

The German Swiss International School (GSIS) in Hong Kong is one of the city’s leading 
international schools, offering high-quality, holistic education to a diverse student body of 
approximately 1,300 students, supported by 240 dedicated faculty and staff. Established as 
a non-profit organisation, GSIS operates under a unique governance model with affiliation 
to the German government, reflecting its deep-rooted commitment to educational 
excellence and international cooperation. The school is structured into two distinct 
Streams—German and English— providing pathways to the German International Abitur 
and the I/GCSE & IBDP qualifications, respectively. 

GSIS is a value-driven institution that empowers its multicultural community through a 
positive, inclusive, and academically rigorous environment. Rooted in both German and 
English educational traditions, the school nurtures global citizens who are well-prepared to 
thrive in an interconnected world. We are now inviting applications for the following 
position, commencing in August 2026. 

BILINGUAL TEACHER OF GEOGRAPHY OR HISTORY 
(SECONDARY SCHOOL - GERMAN INTERNATIONAL STREAM) 

 
The successful candidate will be an excellent classroom practitioner who is dedicated to 
enabling each child to achieve the highest possible standards. She/He will be expected to 
be up to date with current teaching and learning practices with regards to differentiated 
learning, assessment and reporting. She/he will be a dynamic, open-minded and 
enthusiastic practitioner who provides learning opportunities for every student 
commensurate to her/his needs, abilities and stage of development, by teaching a 
programme that gives each student the opportunity to experience success, and which 
challenges all students to achieve their full potential.  

What is required and what we’re looking for  

●​ Teacher training (Germany, Switzerland, Austria) 
●​ Proven teaching experience in secondary desired 
●​ High level of technical and methodological skills 
●​ Native German fluency and the ability to deliver the German curriculum are 

MANDATORY requirements 
●​ Excellent English speaker with sound written and oral communication skills  
●​ Culturally sensitive, tolerant and patient 
●​ Excellent teamwork and communication skills 

 
GSIS is committed to safeguarding and promoting the welfare of children and 
young people and expects all staff to share this commitment. Full background 
checks including employment history and reference checks, criminal record checks 
and child protection screening will be conducted to safeguard all students at GSIS. 
The successful candidate will also be required to attend in-house child protection 
and safeguarding training and sign a Code of Conduct. 
 
 
 
 
 

     

 



What we offer 
GSIS offers benefits such as competitive salary, end of contract gratuity, medical health 
insurance, housing allowance, relocation allowance and education benefits. Staff bus 
transportation between Central and the Peak Campus (subject to availability), and meals 
at our in-house cafeteria, are offered at reduced prices.  

Our employees work in a “high trust” environment where they are afforded responsibility 
without unnecessary micro-management. Professional development and continuous 
learning are actively encouraged and financially supported. We welcome candidates who 
show a commitment to continuous development and are willing to contribute to wider 
school activities. 

 

You will be working with excellent students with outstanding academic results. You can 
see the impressive results on our website at 
https://www.gsis.edu.hk/en/school-life/news-and-events/news/.  

 
How to apply 
If you are interested in joining our team, please apply via the GSIS online recruitment 
portal (https://www.gsis.edu.hk/en/about-us/careers/job-openings). Personal data 
collected will be used for recruitment purposes only. 
 
Further information on the school, its facilities and programmes are available on the 
school’s website https://www.gsis.edu.hk/. Applicants not invited for an interview after 
four weeks may consider their applications unsuccessful.   
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Die German Swiss International School (GSIS) in Hongkong ist eine der führenden 
internationalen Schulen in Hong Kong und bietet mit ihren rund 240 engagierten Lehrern 
und Mitarbeitern hochwertige und ganzheitliche Bildung für rund 1.300 Schülerinnen und 
Schüler aus unterschiedlichen Ländern an. Die GSIS wurde als gemeinnützige Organisation 
gegründet und unterliegt einem einzigartigen Verwaltungsmodell mit Anbindung an das 
deutsche Auslandsschulwesen, was ihr tief verwurzeltes Engagement für hervorragende 
Bildung und internationale Zusammenarbeit widerspiegelt. Die Schule ist in zwei 
unterschiedliche Zweige gegliedert – den Deutschen Internationalen Zweig und den 
Englischen Internationalen Zweig –, die jeweils zum deutschen internationalen Abitur bzw. 
zu den I/GCSE- und IBDP-Abschlüssen führen. 

Die GSIS ist eine werteorientierte Bildungseinrichtung, die ihre multikulturelle 
Gemeinschaft durch ein positives, integratives und akademisch anspruchsvolles Umfeld 
fördert. Die Schule basiert sowohl auf deutschen als auch auf englischen 
Bildungstraditionen und bildet Weltbürger aus, die gut darauf vorbereitet sind, in einer 
vernetzten Welt erfolgreich zu sein. Folgende Position ist zum nächstmöglichen Zeitpunkt 
zu besetzen: 

 

GEOGRAPHIE- UND GESCHICHTSLEHRER BILINGUAL (DEUTSCHER INTERNATIONALER 
ZWEIG) 
Der erfolgreiche Kandidat/Die erfolgreiche Kandidatin ist eine hochmotivierte Lehrkraft, 
die sich dafür einsetzt, dass jedes Kind sein individuelles Leistungsvermögen voll 
ausschöpft. Von der erfolgreichen Kandidatin oder dem erfolgreichen Kandidaten wird 
erwartet, dass sie/er mit den aktuellen Lehr- und Lernpraktiken in Bezug auf 
binnendifferenziertes Lernen, unterschiedliche Bewertungsmodalitäten und 
Feedbackmöglichkeiten auf dem neuesten Stand ist. Sie/er ist dynamisch, aufgeschlossen 
und enthusiastische und bietet jedem Schüler/jeder Schülerin Lernmöglichkeiten, die den 
Bedürfnissen, Fähigkeiten und  dem Entwicklungsstand der Kinder entsprechen, indem 
der Unterricht so gestaltet wird,  dass jeder Schüler/jede Schülerin die Möglichkeit hat, 
sein/ihr volles Potenzial erfolgreich auszuschöpfen. 
 
Was suchen wir 
 
●​ Lehramtsausbildung (Deutschland, Schweiz, Österreich) 
●​ Nachgewiesene Unterrichtserfahrung in der Sekundarstufe erwünscht 
●​ Hohe Fach- und Methodenkompetenz 
●​ Deutschkenntnisse als Muttersprache 
●​ Sehr gute Englischkenntnisse in Wort und Schrift 
●​ Kulturelle Aufgeschlossenheit und Kooperationsbereitschaft 
●​ Ausgezeichnete Team- und Kommunikationsfähigkeit 

 

Die GSIS setzt sich für den Schutz und die Förderung des Wohlergehens von Kindern 
und Jugendlichen ein und erwartet von allen Mitarbeitern, dass sie dieses 
Engagement teilen. Um alle Schülerinnen und Schüler der GSIS zu schützen, werden 
umfassende Hintergrundüberprüfungen durchgeführt, darunter Überprüfungen 
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des beruflichen Werdegangs und der Referenzen, Strafregisterüberprüfungen und 
Kinderschutzüberprüfungen. Der erfolgreiche Bewerber muss außerdem an einer 
internen Schulung zum Thema Kinderschutz und -sicherheit teilnehmen und einen 
Verhaltenskodex unterzeichnen. 

 
Was wir bieten 

Die GSIS bietet Vorteile wie ein wettbewerbsfähiges Gehalt inklusive Bonuszahlungen, 
Krankenversicherung, Wohngeld, Umzugskostenbeihilfe und die Bezuschussung von 
Weiterbildungen. Es gibt einen Bustransport für Mitarbeiter zwischen Central und dem 
Peak Campus (je nach Verfügbarkeit) sowie Mahlzeiten in unserer hauseigenen Cafeteria 
zu ermäßigten Preisen. Unsere Mitarbeiter arbeiten in einem Umfeld, das von hohem 
Vertrauen und intensiver Teamarbeit geprägt ist und in dem ihnen Verantwortung 
übertragen wird. Die berufliche Weiterentwicklung und das kontinuierliche Lernen 
werden aktiv gefördert und finanziell unterstützt.  Wir begrüßen Bewerbungen, die sich 
für eine kontinuierliche Weiterentwicklung engagieren und bereit sind, sich in einem 
größeren Rahmen in die Aktivitäten der Schule einzubringen. 

 
Wie bewerbe ich mich 

Wenn Sie daran interessiert sind, Teil unseres Teams zu werden, bewerben Sie sich bitte 
über unser Online-Bewerbungsportal: https://www.gsis.edu.hk/careers/job-openings/ ​
Die erhobenen personenbezogenen Daten werden ausschließlich für Bewerbungszwecke 
verwendet. 

Weitere Informationen über die Schule, ihre Einrichtungen und Programme finden Sie auf 
der Website der Schule unter https://www.gsis.edu.hk/. Bewerber, die nach vier Wochen 
nicht zu einem Vorstellungsgespräch eingeladen wurden, können davon ausgehen, dass 
ihre Bewerbung nicht erfolgreich war. 
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